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Protokoll från möte med rådet för funktionshinderfrågor  

den 13 maj 2013 
 

 

Ledamöter Kerstin Järneberg, ordförande HSO
1
 

 Blazena Westerlund, vice ordförande HSO 

 Carita Mandelin HSO 

 Ove Martinsson  HSO 

 Lars Jonsson HSO 

 /vakant plats/  

   

Förhinder Agneta Hagström DHR
2
 

   

 

 

  

Tjänstemän Per-Ove Mattsson avdelningschef 

 Wiveca Eklund verksamhetscontroller 

 Pia Sundqvist nämndsekreterare 

 

 

 

 

 

 

Justeras:   

  Kerstin Järneberg, ordförande 

 

 

 

Justeras:   

  Lars Jonsson, ledamot 

 

 

 

Sekreterare:  

  Pia Sundqvist 

 

 

                                                      
1
 Handikappföreningarnas Samarbetsorgan 

2
 Delaktighet Handlingskraft Rörelsefrihet – Stockholm  



SID 2 (3) 

 

 
§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordföranden Kerstin 

Järneberg och ledamoten Lars Jonsson. Justering sker onsdag 15 maj. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokollet från rådets sammanträde den 8 april 2013 anmäldes och lades 

till handlingarna. 

 
§ 3 Dagens gäster: Funktionshinderinspektörerna 

Stadens funktionshinderinspektörer Ann Kristin Sandebjer och Lena 

Tengvall gästade rådet och berättade om sitt uppdrag – se presentation i 

bilaga 1. Rådet tackade inspektörerna för en intressant redogörelse. 
 

§ 4 Ärenden till nämndsammanträdet den 23 maj 2013 

Ärende nr 4: Snöröjningen i stadsdelsområdet – svar på skrivelser från (S), 

(MP) och (V) 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 7: Tilldelning av ledsagartimmar i Farsta och andra stadsdels-

områden – svar på skrivelse från (S) och (V) 

Blazena Westerlund påpekade att den enskilde inte har någon skyldighet att 

utnyttja beviljade ledsagartimmar, vilket man kan få intryck av när man 

läser den bifogade utredningen. De beviljade timmarna är möjliga att 

nyttja, inget annat. Om man faktiskt nyttjar dem eller inte beror bland 

annat på tillfälliga behov och personkemi. 

 

Ärende nr 12: Förlängning av avtal med Omsorgsföretaget Orkidén AB om 

driften av Lingberga gruppbostad 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 14: Projektet Verksamhet och hälsa 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 16: Tertialrapport 1 2013 

Rådet hade inga andra synpunkter än att det är bra att Farstastrandsbadet 

tillgänglighetsanpassas. 

 

Ärende nr 24: Rapportering till Socialstyrelsen av ej verkställda beslut 

enligt SoL och LSS för kvartal 1 2013 

Rådet hade inga synpunkter. 

 
§ 5 Information från förvaltningen och avdelningen för socialtjänst 

Vid förra mötet fick förvaltningen i uppdrag att ta reda på hur Skarpnäcks 

stadsdelsförvaltning gör med arvodering vid utbildningar för rådets ledamöter. 

Förvaltningen rapporterade att arvodering för deltagande vid utbildningar inte 

kan bli aktuellt – endast kommunfullmäktige fattar beslut i frågor som gäller 
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arvode, och enligt kommunfullmäktiges beslut är det bara rådets sammanträden 

som ska arvoderas.  

 

Redovisningen av enkäten om tillgängligheten i Kulturkalendariets lokaler 

bordläggs till nästa sammanträde så att rådet kan få ta del av resultatet i förväg. 

 

Balanslistan och planen för årets arbete med programmet Delaktighet 

uppdaterades. Balanslistan redovisas i bilaga 2. 

 

Avdelningschef Per-Ove Mattsson berättade att Telia Sonera bestämt sig för att 

flytta från Farsta till Kristineberg. Flytten berör omkring 3 500 anställda. Den 

kommer att ske successivt och beräknas vara helt genomförd år 2017. 

Hyresvärden, Nordic Renting, söker nu nya hyresgäster. 

 

Per-Ove meddelade också att verksamhetscontroller Wiveca Eklund tar över 

sekreterarskapet i rådet efter sommaren, så att Pia Sundqvist får mer tid för sina 

övriga arbetsuppgifter. 

 
§ 6 Övriga frågor  

På fråga från Per-Ove Mattsson svarade ordföranden Kerstin Järneberg att 

det ännu inte finns något förslag från HSO på ny ledamot efter Ebba 

Lundgren, som har lämnat rådet. 

 

Blazena Westerlund berättade att hon besökt den nya verksamheten Café 

9:an på Tuben och att det hade varit mycket trevligt, att personalen varit 

väldigt välkomnande. 

 

Carita Mandelin, Blazena Westerlund och Kerstin Järneberg rapporterade 

från det gemensamma mötet med råden i söderort den 24 april. Mötet 

ägnades bland annat åt vinterns bristfälliga snöröjning och åt frågan om 

arvodering vid utbildningar. Det bestämdes att Farstas råd bjuder in de 

båda andra råden till en ny gemensam träff onsdag 28 augusti kl 14.00-

16.00. Vid det tillfället kommer rådet bland annat att berätta hur samarbetet 

med förvaltning och nämnd fungerar i Farsta. 

 
§ 7 Nästa sammanträde 

Rådets nästa sammanträde hålls måndag 3 juni 2013 kl 15.00-16.30, med 

förmöte kl 14.15. 

 
§ 8 Avslutning 

Ordföranden avslutade mötet. 

 


